
ZAPISNIK 

SA 20. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 02.11.2022. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:18   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Anton Purtić, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, 

Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Antonio Burica i Ćiril Kalebić. 

 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća 

3. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća 

4. Vijećnička pitanja 

5. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika  

 Jedinstvenog upravnog odjela Općine  Šolta  

6. Prijedlog Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima iz rada za 

 vrijeme  obnašanja dužnosti Općinskog načelnika Općine  Šolta 

7. Nacrt Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Općine Šolta 

8. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju    

             nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

9. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi  Općine Šolta 

10. Sanacija odlagališta građevinskog otpada i iskopa po građevinskim dozvolama 

11. Suglasnost za postavljanje povijesne ploče na javnu vodu u Grohotama 

12. Usklađenost PPU Općine Šolta sa Županijskim prostornim planom 

13. Promet Split d.o.o.- povećanje subvencije 

14. ID UPU Maslinica 

15. Razno 

 

 

Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red 20. sjednice usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

 



Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća 

 

Zapisnik sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 3.) Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća 

Zapisnik sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 4.) Vijećnička pitanja 

 

Tihomir Glavurtić postavlja pitanje javne rasvjete koja ne postoji u ulici Domovinskog rata u 

Maslinici, „od stare škole do Nikice“, davno obećano ništa se nije napravilo. 

Načelnik je zabilježio primjedbu i riješit će sa Basilijom. 

 

Ante Blašković pita da li u Basiliji postoji namjera zapošljavanja još jednog električara, za ovoliko 

područje 1 električar je malo. 

Načelnik odgovara da se o tome razmišlja, bar za dio godine. 

 

Luka Burica podsjeća na Zaključak sa 16. sjednice da će se Lučkoj kapetaniji uputiti dopis u svezi 

uklanjanja olupine broda u moru u Nečujmu, zanima ga da li je to napisano. 

Načelnik odgovara da se dopis nije poslao, izvješćuje da se to već prije pokušavalo riješit ali bez 

uspjeha, brod je bio pod hipotekom, predlaže donijeti zaključak kojim se zadužuje JUO OŠ da 

napiše dopis Lučkoj kapetaniji. 

 

Ćiril Kalebić pita gdje se došlo sa projektom Doma za umirovljenike. 

Načelnik obrazlaže da dokumentacija kasni 9 mjeseci. Danas je dobio informaciju da je glavni projekt 

gotov, čim ga bude imao prezentirat će se svima. Onda će se raditi na iznalaženju načina kako ga 

izfinancirati. Čeka se natječaj iz EU fondova upravo za ove svrhe, kako bi se dobila nepovratna 

sredstva, upravo kako se dobilo 2 milijuna kuna za dječji vrtić. Tako bi nešto slično trebalo biti i za 

Dom. 

 

Predsjedatelja zanima da li je istina da je u prostor u Lovačkom domu koji Općina misli iznajmiti, 

jedna osoba dobila ključeve neovlašteno i čak počela uređivati taj prostor, postavljati vodu i sl., zašto 

se to dogodilo, ako se uopće dogodilo. 

Načelnik pojašnjava da je osoba uzela ključ da vidi prostor, da uzme mjere, da vidi da li mu se isplati 

ili ne, i što se tu treba raditi ako ga dobije na natječaju. Prostori stoje prazni. Šire se glasine da to nije 

prostor Općine. Ne zna zašto ga se stalno proziva umjesto da svi podrže inicijativu da se otvore te 

djelatnosti u tim prostorima. 

Pročelnica pojašnjava; da je bilo dvoje zainteresiranih za frizerski salon, da se na natječaj javio 1, za 

fast food iako je bilo zainteresiranih nije se javio nitko, natječaji su okončani, ugovor za frizerski salon 

je potpisan, gospođa Lovrinčević koja je dobila na natječaju upozorila je da je čula da postoji problem 

jer prostor nije Općinski. 

Predsjedatelj  ne razumije zašto se njegovo pitanje tumači kao napad, to neće dozvoliti, tražio je 

samo informaciju, nikoga nije optuživao. 

 

Ante Blašković je upozoren od ljudi iz Stomorske da se povede računa o napuštenom ribogojilištu i 

devastaciji, pita što se može poduzeti. 

Ćiril Kalebić pojašnjava da je ružno za vidjeti napuštene kaveze ali do devastacije dna mora nije 

došlo, osobno tamo roni. 



Načelnik predlaže uputiti dopis Županiji da se očituje što je sa koncesijom na toj lokaciji. 

 

Tihomir Glavurtić pita zašto nije uklonjen bankomat, koji je postavljen u objektu Radman Gromka, a 

izdano je rješenje za uklanjanje, 03.11. 2021.g.  komunalni redar dobio je taj zadatak, znači prije 

godinu dana. 

Načelnik pita zašto bankomat uopće smeta. 

Tihomir Glavurtić pojašnjava zato što zarađuje privatnik i to 60-70 tisuća kuna na godinu, a zašto to 

ne bi zaradilo mjesto. 

Načelnik odgovara da nije točno da se radi o tolikoj sumi, to je maksimalno 10-12 tisuća kuna 

godišnje, zna jer Općina ima dva ugovora za bankomate u Stomorskoj i Rogaču. Na ovaj način 

omogućava se turistima da imaju bankomat, i stavlja se na privatni ako nema općinskog prostora na 

koji bi se stavilo. 

Pročelnica pojašnjava da komunalni redar to ne može odraditi. 

Predsjedatelj predlaže vijećniku Tihomiru Glavurtiću da za slijedeću sjednicu ovo pripremi kao točku 

dnevnog reda i predloži rješenje. 

Tihomira Glavurtića zanima samo zašto ako piše da će komunalni redar ukloniti bankomat, zašto to 

nije. 

Predsjedatelj prekida raspravu i donosi  

 

Zaključak 

Moli se Jedinstveni upravni odjel Općine Šolta da na ovo pitanje detaljno odgovori u roku 20 

dana. 

 

Ad 5.) Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika  

 Jedinstvenog upravnog odjela Općine  Šolta  

 

Ad 6.) Prijedlog Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima iz rada za 

 vrijeme  obnašanja dužnosti Općinskog načelnika Općine  Šolta 

 

Predsjedatelj moli obrazloženje za točku 5 i 6, a glasat će se odvojeno. 

Načelnik obrazlaže da se u zadnjih 10 godina nikome nije povećavala plaća, te da je Predsjednik 

vijeća bio je uključen u izradu prijedloga ove odluke. Išlo se za tim da se ne podižu plaće svima 

jednako nego da oni koji imaju manje plaće dobiju više. Što se tiče plaće Načelnika najavljuje da ide u 

mirovinu od siječnja 2023.g. te da će tu biti ušteda Općini za 10-12 tisuća kuna mjesečno. 

Tihomir Glavurtić se slaže da se plaće podignu, ali želi znati iznos plaće direktorice Komunalnog 

poduzeća, i tehničkog direktora, te Pročelnice JUO OŠ kako bi mogao usporediti visine plaća. 

 

Predsjedatelj zaključuje da će se danas odlučivati o ovome kako je predloženo, a ovo pitanje 

Tihomira Glavurtića će uputiti pisanim putem 

 

Ante Blašković pita da li se može što učiniti za povećanje plaća djelatnicama u dječjem vrtiću. 

Pročelnica odgovara da su njima plaće povećane prije par mjeseci. 

 

Predsjedatelj zaključuje da će ujedno pisanim putem tražiti i iznose plaća djelatnica u dječjem 

vrtiću. 

 

 

 



5. 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i 

namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine  Šolta 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika  

Jedinstvenog upravnog odjela Općine  Šolta 

 

6. 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje Prijedlog Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o plaći i 

drugim pravima iz rada za vrijeme  obnašanja dužnosti Općinskog načelnika Općine  Šolta  

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima iz rada  

za vrijeme obnašanja dužnosti Općinskog načelnika Općine Šolta 

 

Ad 7.) Nacrt Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Općine Šolta 

 

Pročelnica obrazlaže da je Ministarstvo financija po pravu nadzora donijelo uputu po kojoj su se 

morale ukloniti neke odredbe iz Odluke o porezima, te su gotovo sve skinute, na to se ne može 

utjecati, u odluci može stajati samo odredba o iznosu poreza. 

 

Predsjedatelj stavlja Odluku na glasovanje . 

JEDNOGLASNO se donosi  

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Općine Šolta 

 

 

8. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju    

             nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

 

Načelnik obrazlaže da je bolje da se parcele privedu bilo kakvoj svrsi nego da stoje zapuštene. 

Budući nema zainteresiranih za raspravu predsjedatelj stavlja Odluku na glasovanje. 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja  

za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

 

 

9. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi  Općine Šolta 

 

Pročelnica obrazlaže da je zbog povećanja troškova života došlo do povećanja od 230 kn po djetetu u 

dječjem vrtiću, pa iako bi Općina mogla na sebe uzeti taj cijeli trošak predloženo je da roditelji plaćaju 

50 kn više po djetetu nego do sada, a ostatak će platiti Općina. Na ovaj način Općina na sebe uzima 

80% , a roditelji 20% novonastalog financijskog tereta.  Ujedno je zaprimljena uputa Ministarstva 

rada, mirovinskog sustava, obitelji i socijalne politike, koje po pravu nadzora traži da se iz Odluke 

uklone neke odredbe. 

 



Predsjedatelj pojašnjava da je on smatrao da roditeljima treba dati do znanja da je sve poskupjelo i da 

snose bar taj mali dio troška, bez obzira što postoji mogućnost da Općina na sebe preuzme sve, to je 

bila njegova ideja koja možda neće biti podržana. 

 

Načelnik dodaje, za usporedbu, da se u Gradu Splitu cijena povećala za 100 kn po djetetu. 

Želi također napomenuti da konačno treba riješiti ili svoju ustanovu vrtića ili se priključiti Gradskom 

vrtiću, to treba riješiti ponajprije radi nadogradnje vrtića i natječaja na kojem smo dobili sredstva ali to 

je jedan od uvjeta. 

 

Zvjezdana Jelinčić ističe da se o ovome govori godinama i da je sada došlo vrijeme da se o tome 

odluči. Smatra da sa vlastitom ustanovom postoji više mogućnosti i da nitko neće uzeti ovaj vrtić pod 

svoje. I druge male općine imaju svoje vrtićke ustanove i odlično funkcioniraju. 

 

Luka Burica također naglašava da se treba riješiti ovog privatnog vrtića jer oni samo ucjenjuju, 

koliko traže toliko im se plati jer prijete da će zatvoriti vrtić. 

 

Predsjedatelj se slaže da sadašnje stanje nije dobro ali smatra da ni sa vlastitom ustanovom neće biti 

dobro. U malim sredinama to je veliki problem, troškovi će biti ogromni. I to nekako funkcionira na 

kopnu ali na otoku nije isto. Probat će osobnim kontaktima da se to riješi sa Gradom Splitom. 

 

Načelnik također naglašava da će kontaktirati predsjednika Gradskog vijeća i druge. 

 

Predsjedatelj stavlja Odluku na glasovanje. 

 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM donosi se  

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi  Općine Šolta 

 

Željko Zlendić, tehnički direktor Komunalnog Basilije, stiže na sjednicu u 09:10 sati, a kao izvjestitelj 

po slijedećoj točki. 

 

Ad 10.)  Sanacija odlagališta građevinskog otpada i iskopa po građevinskim dozvolama 

 

Načelnik daje uvod u točku, naglašava odličnu suradnju sa Ministarstvom zaštite okoliša i Fondom za 

zaštitu okoliša, iznosi da su već dobivena znatna sredstva na natječajima, 10tak milijuna kuna, a 

očekuje još par milijuna kuna, za Borovik, naglašava da je projekt reciklažnog dvorišta za građevinski 

otpad pri kraju, najavljuje dolazak kontrole iz Ministarstva da vide što se napravilo, da se mogu povući 

sredstva, a naglašava svaku godinu će biti manje sredstava iz EU. 

 

Predsjedatelj daje riječ predlagatelju ove točke, Anti Blaškoviću.  

Ante Blašković predlaže da se najprije čuje izvješće o učinjenom, jer misli da je novac bačen, a onda 

predlaže otvoriti raspravu. 

 

Željko Zlendić izvješćuje da se za Natječaj moglo prijaviti samo općinske parcele, ne privatne, dobilo 

se 510.000 kuna, odlučilo se jednu od dvije općinske parcele u Gornjem Selu sanirati i ozeleniti. 

Drugu parcelu se ne može zatvoriti jer bi se stvorilo puno malih odlagališta po otoku. Nadalje navodi 

da se novac mogao uzeti za sanaciju i zatvaranje svih odlagališta, ali što se time dobilo, gdje sa 

materijalom. Za dobivanje dozvole za gospodarenje otpadom nedostaje površine, treba otkupiti 

parcele. 



 

Načelnik nadopunjuje da se mora doći do toga da tim materijalom općina sama upravlja, a ne država. 

Dozvoljeno je materijal iskoristiti samo za plaže, putove i sanaciju odlagališta. Interes bi bio, i radi na 

tome, da se građevinski otpad dobije od Države za 0 kuna, ili za neki sitan novac, i onda ga se oporavi 

i troši. Naglašava da je gradnja na Šolti sve veća, a time i količina otpada.  

 

Tihomir Glavurtić ističe da se o tome govori već 5 ipo godina, protiv je umjetnih brda i 

ozelenjavanja, taj materijal smatra treba iskoristiti u cijelosti, pa i potrošiti više ako treba, jer  će se sve 

zatrpati. 

 

Načelnik dodaje da je Ministarstvo odredilo cijenu od 20 kn po m3 materijala ovakvog kakav je, 

ne samljevenog, može ga kupiti tko hoće. 

 

Ante Blašković pretpostavlja da nisu svi pročitali elaborat „Zelenog servisa“. To je, kaže, napravljeno 

po nekoj špranci, po njemu bi trebalo 10.000 kubika zemlje za ispuniti sve uvjete. Općina Šolta ima 

14.600 m2 svoje zemlje, a 2 hektara dovoljna za gospodarenje.  Ovim elaboratom sve blokirano, 

nakon sanacije Vrvotina niklo još 10tak manjih odlagališta sa tisuće i tisuće kubika smeća. Trebala se 

otkupiti središnja parcela jer je cijena bila razumna. A sada je bačen novac i nije učinjeno ništa. Ovaj 

elaborat i ovo što se napravilo je čisti promašaj. Materijal koji je samljeven sadrži puno plastike i to 

nije za korištenje u maslinicima. Jalovina je odlična za maslinike, ali ova je kontaminirana, trebala bi 

biti idealno čista.  

 

Ćiril Kalebić smatra da je najprije u samom Prostornom planu napravljen propust. Prema PP potrebno 

8.000 m2, a Općini nedostaje manje od 1 tisuće m2 da to zadovolji. Ne razumije zašto je to tako ako je 

npr. u Kaštelima 6.300 m2 dovoljno. Kupovinom tih tisuću m2 sve bi se riješilo, a ne čekati izmjene 

PPU-a. Ne vidi razlog zašto to nije napravljeno i ujedno bi bilo napravljeno reciklažno dvorište. 

 

Predsjedatelj ističe da ova tema nije prvi put točka sjednice Vijeća. Slaže se sa vijećnikom 

Blaškovićem i Kalebićem. Kupoprodaja bi mogla biti brza, na taj način bi mogli pokušati riješiti ovaj 

problem, pa i platiti malo više ako je to rješenje. Zanima ga postoji li način da se svi slože da se 

dokupi zemljište, i po većoj cijeni nego je procjena, pa da se zaštiti Načelnika ukoliko bude cijena 

takva da bi se o njoj govorilo kako su već ljudi skloni tome. 

 

Željko Zlendić pojašnjava da od 4 parcele na Vrvotina, koje su aktualne, 2 su općinske, za parcelu od 

cca 2.000 m2 procjenitelj odredio cijenu od 30.000 eura, vlasnik bi prihvatio i ispod toga tako bi 

okrupnili i to bi bilo rješenje. Tada bi se dobila dozvola za reciklažno dvorište i mogli bi gospodariti 

otpadom. 

 

Ćiril Kalebić podsjeća da kada se radila luka Rogač sav materijal je progutala luka, pa kada počnu 

radovi u luci Stomorska sav materijal će se potrošiti tamo. 

 

Ante Blašković naglašava da je važno znati da li će se sada sanirana površina moći koristiti za 

reciklažno dvorište, jer ako ne onda se zaništa kupovalo zemljište. Treba dobiti službenu potvrdu, ne 

telefonski, od Ministarstva. Također naglašava da se ovakav kontaminirani otpad ne može staviti u 

more kao što je to rekao Ćiril Kalebić. 

 

Tomislav Sinovčić pita da li se može na odlagalištu u Donjem Selu, koje se tek počelo sanirati, voditi 

računa i izdvojiti plastiku i drugo, prije mljevenja. 



Željko Zlendić pojašnjava da je nemoguće očistiti taj materijal, a pitanje je i čiji je to materijal. 

Država onemogućava da ga prodaš ili pokloniš jer kaže da je to njihova mineralna sirovina.  

 

Načelnik izvješćuje da su obavljeni razgovori sa više vlasnika okolnih parcela, neki ne žele prodat, sa 

nekima su još u pregovorima, ali nije da se već po tom pitanju nije ništa poduzelo.  

 

Predsjedatelj moli da se do slijedeće sjednice svi uključe i da se pripremi odluka za otkup 

zemljišta. 

 

Ante Blašković izvješćuje da je osobno, privatno, poslao upit Ministarstvu gospodarstva o odlaganju 

građevinskih iskopa, možda će dobiti odgovor do slijedeće sjednice. 

 

Načelnik se osvrće na Blaškovićevu informaciju o upućenom dopisu Ministarstvu, smatra da se time 

ponovno može nanijeti šteta Općini, zato je i zamolio da ovo „sami rješavamo u svom dvorištu“. 

Otpad koji se odlaže po privatnim parcelama, i sve ovo treba rješavati zajedno, ne može se upirati 

prstom u načelnika, pročelnicu, i tražiti rješenje problema, to je zajednički problem. 

 

Predsjedatelj ističe da na sjednici nije čuo niti jedan zlonamjeran iskaz, i da su na putu da zajednički 

riješe ovaj problem. 

 

Ćiril Kalebić traži da se konkretizira današnji zaključak. 

 

Predsjedatelj pojašnjava da se očito nije dobro shvatilo, ali traži da na slijedećoj sjednici budu 

konkretne činjenice o kojima će se odlučiti, koje čestice, čije, kolika cijena. 

 

Predsjedatelj u 10:05 sati daje pauzu od 10 minuta. 

U 10:16 sati sjednica se nastavlja. 

 

 

Ad 11.)  Suglasnost za postavljanje povijesne ploče na javnu vodu u Grohotama 

 

Ante Blašković, predlagatelj točke, pojašnjava da mu je gospodin Dinko Sule skrenuo pažnju, a 

on preuzeo obvezu, da će prenijeti zahtjev vijeću da se ploča vrati gdje joj je mjesto, a 

prethodno je potrebno ploču urediti/polirati. 

 

Tihomir Glavurtić naglašava da je protiv jer na ovakvoj tržnici njoj više tamo nije mjesto, sve je 

nepovratno izgubljeno. 

 

Načelnik potvrđuje da će to riješiti, ploča će biti postavljena. 

 

(U 10:24 sata Željko Zlendić napušta sjednicu.) 

 

Predsjedatelj predlaže  

Zaključak 

Na slijedećoj sjednici Vijeća, ovo staviti u dnevni red i iznijeti prijedlog gdje će se postaviti ploča i u 

kojem roku, a danas se prihvaća inicijativa. 

 

Zaključak usvojen sa 8 glasova ZA i 1 PROTIV. 



Ad 12.)  Usklađenost PPU Općine Šolta sa Županijskim prostornim planom 

 

Ante Blašković, predlagatelj ove točke, obrazlaže da se Općinski i Županijski prostorni plan ne 

podudaraju. Predlaže izmjene Plana. Mišljenje o ovome napisale su firme Klaritac d.o.o. i Kalebić 

d.o.o. Plan nižeg reda mora se podudarati sa planom višeg. 

Predsjednik traži pomoć Pročelnice u svezi zakonskih mogućnosti pri donošenju ove Odluke. 

Pročelnica naglašava da se ne zna hoće li se, i kojim zahtjevima, koji su u postupku kroz 8. Izmjene, 

udovoljiti. 

Luka Burica naglašava da se ništa ne zna dok prijedlog PPU-a ne bude gotov. 

Tomislav Sinovčić pita da li se moglo ovo riješiti Urbanističkim planom. 

Načelnik odgovara da se moglo riješiti UPUom, što je bilo na sjednici već 3 puta, ali je eto odbačeno 

pokretanje UPU-a. Time je onemogućen i otkup zemljišta i povlačenje novaca i dobivanje lokacijske 

dozvole. Slaže se da se pošalje upit i dobije pisano mišljenje Županije. 

Ante Blašković osobno smatra da Vijeće može donijeti odluku da se to ukloni iz PPU-a, sve je jasno 

definirano, a ujedno napominje da na zahtjev koji je dao Klaritac d.o.o. nije dobio nikakav odgovor. 

Također napominje da firma Beton Šolta radi bez ikakvih dozvola već godinu dana. 

 

Načelnik pojašnjava da izrađivač plana, u ovom slučaju URBOS d.o.o., daje odgovore na zahtjeve, 

oni koji su prihvaćeni ne dobiju odgovor, koji nisu prihvaćeni dobiju obrazloženje, ali Izrađivač ne 

može nastaviti sa radom na ovim 8, izmjenama dok Strateška procjena ne bude gotova, a očekuje se do 

12. mjeseca. Kada sve bude gotovo prijedlog plana će ponovno doći na Vijeće, zatim ide na javni 

uvid, određenog dana sa Izrađivačem plana, i javnu raspravu koja traje mjesec dana, otvara se knjiga u 

koju se ponovno mogu unijeti sve primjedbe, uz sve već pristigle. Ujedno za Beton Šoltu, izvješćuje 

da je poslana prijava, poduzeli su sve, dobio je mail da je postupak u tijeku, a provjereno je i 

telefonski. 

 

Predsjedatelj pita predlagatelja da li će iznijeti na glasovanje odluku 1. Sve kako je napisano ili 2. 

Odvojeno glasanje za točku 1. i točku 2., i 3. Modificirati točku 2. 

Predsjedatelj u 10:48 daje 5 minuta pauze da predlagatelj odluči kako će se formulirati ova Odluka. 

 

Sjednica se nastavlja u 10:54 sati. 

 

Ante Blašković se izjašnjava da se slaže glasati odvojeno po točkama, a točku 2. modificirati   „Kroz 

8. ID Prostornog plana uređenja Općine Šolta, koje su u tijeku, ispraviti nesuglasnosti planova 

sukladno zahtjevu firme Klaritac d.o.o. i Kalebić d.o.o.“ 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje po 1. točki odluke koja glasi „ Traži se očitovanje Zavoda za 

prostorno uređenje Splitsko-dalmatinske županije o usklađenosti Prostornog plana uređenja Općine 

Šolta, kao plana nižeg reda, sa Prostornim planom uređenja Splitsko-dalmatinske županije, kao plana 

višeg reda.“ 

Točka 1. Odluke usvojena JEDNOGLASNO. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o 2. točki Odluke koja glasi „Kroz VIII. Izmjene i dopune 

Prostornog plana uređenja Općine Šolta, koje su u tijeku, ispraviti nesuglasnosti planova iz točke I. 

ove Odluke razmotrivši i podnesene zahtjeve firme Klaritac d.o.o. i Kalebić d.o.o. 

 

Točka 2. Odluke usvojena sa 6 glasova ZA i 3 SUZRŽANA,  

 



 

Ad 13.)  Promet Split d.o.o.- povećanje subvencije 

 

Načelnik obrazlaže kako su se troškovi povećali, ukupne troškove Prometa plaćaju svi vlasnici 

Društva, „ili ćeš tako ili nisi više član Društva“. Troškovi sada iznose 1,5 milijun kuna, što treba 

predvidjeti u Proračunu za 2023.g.. Tu su 5-6 zaposlenika-šofera. Treba razmisliti da li ukinuti neke 

linije. Veliki autobus često vozi prazan ili sa 1 putnikom, a iz Nečujma se stalno žale da nemaju 

dovoljno linija. 134000 km godišnje prođu autobusi na Šolti. Treba zajedno napraviti analizu 

autobusnog prijevoza na Šolti i troškova. Troškovi su ranije bili manji i iz razloga što su se školska 

djeca vozila Prometovim autobusom i neke linije su bile subvencionirane, a sada se djeca voze 

posebnim prijevozom, dok u isto vrijeme vozi autobus sa primjerice 2 putnika. Ukinute su i subvencije 

za penzionere koje smo imali prema broju prijavljenih na Šolti. Sada se ta subvencija dobiva samo  na 

broj napravljenih iskaznica penzionera, iako penzionera ima dosta mali broj ih je napravio pokaznu 

iskaznicu. Razmišljati o vlastitom prijevozu misli da nije dobro jer to su još veći troškovi, šoferi koji 

nemaju zamjenu ako je netko na bolovanju, godišnjem, stalni servisi autobusa, preventivni svakih 3 

mjeseca, treba imati više vozila ako se koje  pokvari …. Nažalost male općine plaćaju Prometu prazne 

autobuse. Radi se na mogućnosti sufinanciranja 2 državne linije. 

 

Predsjedatelj stavlja prijedlog na glasovanje 

JEDNOGLASNO usvojen prijedlog za osiguranje sredstava u Proračunu Općine Šolta za 

2023.godinu, a prema zahtjevu Promet Split d.o.o. Godišnja subvencija prijevoza u iznosu od 850.000 

kuna, od čega je mjesečna akontacija 70.833,33 kune, te sufinanciranje nabave sustava naplate 

„ticketing“ u iznosu od 19.508,41 kunu 

  

Ad 14.)  ID UPU Maslinica 

 

Načelnik daje kratak uvod u ovu točku, nakon koje Predsjedatelj otvara raspravu. 

 

Zvjezdana Jelinčić smatra da se prihvaćanjem ove odluke prihvaća da izmjene idu na 1 hektar s tim 

da nema garancije što će biti napravljeno i što će oni dati zauzvrat. 

 

Tihomir Glavurtić nema povjerenja u izradu strateške procjene, tko je to i kako radio, mjesni odbor 

je isključen iz procedure i ne zna zašto, a uz sve to cijena je smiješna. 

 

Zvjezdanu Jelinčić interesira može li se dodati nešto kroz Odluku, definirati njihova obveza, npr. da 

će sufinancirati kanalizaciju u vrijednosti 2 miliona kuna. 

 

Predsjedatelj traži potvrdu da Vijeće može uvjetovati što se može graditi na tom hektaru. 

 

Pročelnica je mišljenja da može. 

 

Načelnik predlaže pozvati izrađivača Plana i podstaviti mu pitanja. 

 

Predsjedatelj predlaže i stavlja na glasovanje 

      Z a k l j u č a k  

U vezi Prijedloga zajedničke odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja 

Maslinice i s tim u vezi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta na jednoj od 



narednih sjednica Općinskog vijeća Općine Šolta pozvati Izrađivača Izmjena i dopuna navedenog 

UPU-a uz prethodno pribavljeno mišljenje Vijeća mjesnog odbora Maslinica. 

Predložiti članovima Vijeća mjesnog odbora Maslinica da održe sastanak sa predstavnicima Izrađivača 

ID UPU Maslinica, Općinskim načelnikom i predsjednikom Općinskog vijeća, ili sazvati zbor 

građana, a kako bi što kvalitetnije donijeli traženo mišljenje. 

 

Zaključak je usvojen JEDNOGLASNO 

 

Pročelnica na kraju upozorava na mogućnost da postupak u ovom slučaju ide ispočetka.  

 

 

Ad 15.)  Razno 

 

Ante Blašković pita kada će započeti radovi na nogostupu u Gornjem Selu. 

Načelnik pojašnjava da su radovi već trebali početi, ali bilo je pitanje kako izvesti vodovodne 

priključke sa obje strane ceste, isto tako izvesti i energetske kablove, postavit će se puno kvalitetnije 

cijevi koje je trebalo nabaviti, trošak je puno veći od predviđenog ali ići će preko Vodovoda iz cijene 

održavanja, neće biti na teret Općine. 

 

Luka Burica izvješćuje o zamolbi Aide Vidan, u svezi financiranja kanalizacijske trase u Velom 

Docu, budući ide spajanje struje, a da se ne bi radio iskop i popravljao put dva puta, ona traži da se 

radovi naprave po istim uvjetima kako su napravljeni i u paralelnoj ulici.  

Načelnik izvješćuje da su se uvjeti za priključak na kanalizacijski sustav, što se tiče financiranja,  

promijenili. Za one koji su prije priključeni Općina je financirala sa 20%, 80% sufinancirano, sada su 

ti priključci 100% trošak Općine, ali podržava da se postave cijevi i da se na kanalizaciju spoji sve što 

je moguće. 

 

U 11:30 sati Ćiril Kalebić napušta sjednicu zbog poslovnih obveza. 

 

Predsjedatelj iznosi zahtjev da se ogradi Dječje igralište u Grohotama, kod bufeta, a zbog izmeta 

pasa. Zahtjev su uputili roditelji.  

Načelnik obećava da će se to napraviti. 

 

Luka Burica iznosi zahtjev Darije Stanišić, prijedlog za otvaranje sportske stipendije za učenike, a 

povod je što njena  kći,  koja je članica ŽNK Hajduk, odlazi tri puta tjedno na treninge u Split i 

subotom na utakmicu, a što je financijski izuzetno veliki izdatak. 

Načelnik je upoznat sa tim, mail je i on dobio, obećava da će se u Proračunu predvidjeti iznos koji će 

pomoći svima koji se žele nečim baviti u Splitu, da djeca na otoku ne budu zakinuta. 

 

Luku Buricu interesira zašto se ankete i javni pozivi Općine ne moderniziraju, provode na 

suvremeniji način, nego popunjavanjem pdf  obrazaca pa slanjem na mail, a što je pitanje i Gorana 

Tvrdića. 

Predsjedatelj daje riječ Katji Tramontana-Domaćina koja uređuje web stranicu i radi na objavama. 

Katja Tramontana-Domaćina pojašnjava da se izbjegavaju objave tipa facebooka ili sl. gdje javnost 

direktno odgovara na neki poziv. Iz dosadašnjih pokušaja uvidjelo se da se dobiju komentari o svemu i 

svačemu, uglavnom neugodni i negativni, a najmanje odgovor na traženo, pa se to izbjegava. 

 

Zvjezdana Jelinčić traži, budući se njoj spočitava da njen sin, odnosno restoran, još nije spojen na 



kanalizaciju, da se svim ugostiteljima u Stomorskoj uputi dopis kojim se traži da se spoje na 

kanalizaciju u određenom roku. 

 

Ante Blašković podsjeća da se na prošloj sjednici dogovorilo da će se formirati grupa koja će raditi na 

„javnim vodama“ 

Načelnik izvješćuje da će u Proračunu predvidjeti 500.000,00 kuna za uređenje svih javnih voda na 

Šolti u suradnji sa mjesnim odborima. U slijedećoj godini svaki mjesec urediti po 1 vodu, očistiti i  

oprati, na starinski način, naplove betonirati i ograditi, sve u suradnji Komunalnog poduzeća i DVD 

Šolta. 

Predsjedatelj daje prijedlog da se na istima omoguće i priključci na struju, budući se mladi sve više 

okupljaju na takvim mjestima, i da ih se sredi tako da to budu kao mala izletišta. 

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 11:53 sati. 

 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina            Teo Tomić dipl.iur.  

 

 

KLASA: 024-02/22-01/10  

URBROJ:218-49-01-22-2  

Grohote, 02. studenoga 2022. godine 

 

 


